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Installation Instructions
NTE-860L
MAY LED Track Head 

052319P1
IS-NTE-860R02

INSTRUCTIONS:
NOTE: LED Track Head comes ready to install right out of the box.
1.	 Turn off power to track before beginning installation.
2.	 Insert the fixture contacts into the track channel. (Figure 2)
3.	 Push fixture straight into track, rotate contact head adapter clockwise until it locks into place. (Figure 3)
4.	 Make sure that the polarity lines on both track and fixture are aligned.
5.	 To aim, rotate fixture horizontally from mounting adapter and vertically from head.

REMOVAL INSTRUCTIONS:
1.	 To remove track head, pull mounting adapter sleeve down and turn counter clockwise 90°.

FOR USE ONLY WITH NORA’S NT SERIES TRACK SYSTEM.

120V, 60Hz, 10W 

When installing this luminaire, basic safety precautions should always be followed, including the following:
Lors de l’installation ou de l’utilisation de ce luminaire, il vous faut toujours respecter les consignes de sécurité de base, y compris les suivantes.
a) Read all instructions 
b) Do not install this luminaire in damp or wet locations.
c.) Do not install any part of this luminaire less than 5 feet above the floor.
d) Do not install any luminaire assembly closer than 6 inches from any curtain or similar combustible material.
e) Disconnect electrical power before adding to or changing the configuration of the track.
f) Do not attempt to energize anything other than lighting track luminaires on the track. To reduce the risk of fire and electric shock, do not attempt to connect power tools, extension cords, 
appliances and the likes to the track.

IMPORTANT SAFETY INSTRUCTIONS Save these INSTRUCTIONS
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Installation Instructions
NTE-860L
MAY LED Track Head 

052319P2
IS-NTE-860R02

INSTRUCTIONS:
NOTE: La tête de voie à DEL est prête à installer dès sa sortie de l’emballage.
1.	 Eteignez l’alimentation avant de commencer l’installation.
2.	 Insérez les contacts de l’appareil dans le canal de piste. (Figure 2)
3.	 Poussez le luminaire directement dans le rail, faites tourner l’adaptateur de la tête de contact dans le sens des aiguilles 

d’une montre jusqu’à ce qu’il s’enclenche. (Figure 3)
4.	 Assurez-vous que les lignes de polarité sur la piste sont alignées.
5.	 Pour viser, faites pivoter l’appareil horizontalement depuis l’adaptateur de montage et verticalement depuis la tête.

INSTRUCTIONS DE RETRAIT
1.	 Pour retirer le rail, abaissez le manchon de montage et faites-le pivoter de 90 ° dans le sens anti-horaire.

UTILISER UNIQUEMENT AVEC LE SYSTÈME DE RAILS DE LA SÉRIE NT DE NORA.

120V, 60Hz, 10W 

Lors de l’installation ou de l’utilisation de ce luminaire, il vous faut toujours respecter les consignes de sécurité de base, y compris les suivantes.
a) Lisez toutes les instructions
b) N’installez pas ce luminaire dans des emplacements humides ou mouillés.
c.) N’installez aucune section de ce luminaire  à moins 1,52m (5 pi) au-dessus du sol. 
d) N’installez aucun luminaire à moins de 15,24cm (6 po) de tout rideau ou autre matériau combustible similaire.
e) Coupez l’alimentation électrique avant d’ajouter à la configuration du rail ou de la modifier.
f) Ne tentez pas d’alimenter un appareil autre que des luminaires pour rail d’éclaurage sur le rail. Pour réduire les risques d’incendie et de choc électrique, n’essayez pas de brancher des 
outils électriques, des rallonges, des appareils ménagers et autres produits du genre sur le rail.

CONSIGNES DE SÉCURITÉ IMPORTANTES conservez ces instructions
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